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SVEUČILIŠTE U ZAGREBU   
TEKSTILNO-TEHNOLOŠKI FAKULTET 
Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a  
 
KLASA: 602-04/16-70/4 
URBROJ: 251-68-01/1-16-2a 
Zagreb, 14. listopada 2016. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

1. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2016./2017. održane 14. listopada 2016. godine, u predavaonici 
B-316 (KOTKA) Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a s 
početkom u 9:00 sati. 
 
Dekanica Fakulteta utvrđuje kvorum i utvrđuje da je sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 48 
članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, te se sjednica može 
održati. 
Jednoglasno se usvaja slijedeći 
 
 
 
Dnevni red : 
 

 
1. Informacija o tijeku upisa studenata u akad.god. 2016./2017. 

2. Razno 

 
 
 

Ad 1. 
Informacija o tijeku upisa studenata u akad.god. 2016./2017. 

 

Dekanica Fakulteta informira Fakultetsko vijeće o malom kašnjenju sa upisima iz razloga što je 
zaprimljen veliki broj zamolbi studenata koje se rješavaju već dva tjedna, a iste rješava tročlano 
povjerenstvo, te moli za razumijevanje. 
Dekanica ujedno izvještava Fakultetsko vijeće o novostima sa zadnje sjednice Senata koja je 
održana 11. listopada 2016. godine na kojem je zamolila za riječ te se obratila Senatu kako bi 
obavijestila o događajima na Tekstilno-tehnološkom fakultetu i svoje obraćanje iznosi kako 
slijedi: 
„Sadašnja uprava Fakulteta je po provedenoj reakreditaciji preddiplomskih i diplomskih studija i 
revizije Tekstilno-tehnološkog fakulteta od strane revizije i državnog ureda za reviziju tijekom 
zimskog semestra akademske godine 2015./2016. uočila je odstupanja u poslovanju  
Studentske referade ponajprije zbog pogrešnih postavki ISVU sustava koje su se odrazile na 
status studenata. O tome je na sjednici održanoj 18. ožujka 2016. obaviješteno Fakultetsko 
vijeće, a na navedenoj sjednici ujedno je imenovan i novi ISVU koordinator izv.prof.dr.sc. 
Tomislav Rolich sa ciljem rješavanja uočenog problema. Uprava Fakulteta poduzela je radnje 
sukladno preporuci Sveučilišta u Zagrebu, da studentima obuhvaćenim navedenim 
usklađivanjem u akademskoj godini 2016./2017. putem  tzv. prijelazne godine omogući da 
započeti studij uspješno privedu kraju, rješavajući predmet po predmet, a u cilju završnosti 
studija. Očitovanje Sveučilišta od 30. rujna 2016. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. Uprava Fakulteta poduzela je radnje sukladno toj preporuci i prema 
tome ova akademska godina 2016./2017. je prijelazna akademska godina u kojoj će studentima 
biti omogućeno polaganje svih ne položenih predmeta iz prethodne akademske godine, te će na 



 2 

taj način steći uvjete za završetak studija na način koji je u potpunosti usklađen s Pravilnikom o 
studiranju.. Iz svega gore navedenog proizlazi da naši studenti ni u čemu nisu oštećeni u 
ostvarivanju svojih studentskih prava. Nesporno je da je Uprava Fakulteta iznašla način da u 
skladu sa važećim aktima Sveučilišta i Fakulteta, rješavajući slučaj svakog studenta ponaosob, 
omogući da takvi studenti započeti studij uspješno privedu kraju. Dodatno napominjem, da 
Fakultet nije ostvarivao financijska sredstva putem Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta 
koja mu nisu pripadala, niti su točni navodi o dvostrukom naplaćivanju školarina. O istim 
pitanjima pripremam demanti jer je očigledno riječ o naručenim člancima, s obzirom da nitko od 
medija nije tražio moju izjavu. Revizijskim nalazom i kontrolom nadzora financijskog poslovanja 
Porezne uprave nisu utvrđene nepravilnosti za gore navedena financijska sredstva“. 

Dekanica upoznaje Fakultetsko vijeće sa zbivanjima koja su se događala 10. listopada 2016. 
godine, jer smatra da članovi Fakultetskog vijeća nemaju potpunu informaciju o istima. Dakle, 
počelo je sa Zamolbom Inicijative studenata Tekstilno-tehnološkog fakulteta koja je zaprimljena 
6. listopada 2016. godine iza radnog vremena, te je ista razmatrana 7. listopada 2016. godine, 
te je istom inicijativom zatražen sastanak 10. listopada 2016. u 20,00 sati. Obzirom da je ta 
satnica izvan uredovnog vremena Tekstilno-tehnološkog fakulteta koje je od 8,00-16,00 sati, 
studentima je ponuđen termin 17,00-19,00 sati u najvećoj predavaonici jer je to bio prvi 
slobodan služben termin, a zbog održavanja nastave na Fakultetu. Dekanica, napominje da je 
ponudila prisustvovati sastanku i odgovarati na pitanja studenata. Neposredno prije sastanka 
koordinatori skupa su pozvali HRT pred zgradu Fakulteta i dali izjavu koja je objavljena u 
centralnom dnevniku, pri tome iznoseći teške optužbe protiv Uprave, a prethodno se uopće sa 
istom nisu porazgovarali. Dekanica ističe da je zanimljiva činjenica koju su im i sami novinari 
savjetovali, ato je da prije nego što u skup uključe i studente drugih Fakulteta, te građanstvo, da 
prvo porazgovaraju sa Upravom samo studenti Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 
Nadalje, dekanica obavještava Fakultetsko vijeće da je sastanku koji se održao u predavaonici 
A-323 nazočno bilo svega 10-tak predstavnika studenata Tekstilno-tehnološkog fakulteta, od 
kojih su većina studenti - članovi Studentskog zbora. Dekanica napominje da joj je i dalje na 
žalost nejasno, koji su zapravo ciljevi ove Inicijative osim smjene Uprave.  
Nadalje, dekanica izvještava Fakultetsko vijeće da su uočeni problemi u ISVU postavkama u 
postupku uklanjanja, te su iz tog razloga upisi studenata još uvijek u tijeku, međutim to još 
uvijek ne može biti podloga ovakvom ponašanju malobrojnih studenata.  
Dekanica izvještava Fakultetsko vijeće o zamolbi prema Senatu, te čita svoje obraćanje kako 
slijedi: „Nadam se da u ovom postupku zaštite digniteta moje institucije i moje Uprave, te naših 
nastavnika imam Vašu podršku“. Dekanica obavještava da je dobila podršku Senata, te 
obavještava da se ovakva situacija u kojoj su se našli pojedini nastavnici, može dogoditi 
svakome. Trenutno, ono o čemu pišu portali odnosi se na jednog nastavnika, ali su krenuli 
natpisi po portalima i po drugim nastavnicima, te ako ne zaštitimo dignitet naše institucije kao i 
naših nastavnika doći će do situacije da ćemo se morati očitovati svakom portalu i pisati 
demantije, stoga je krajnje vrijeme da se zaštiti dignitet nastavnika Fakulteta.  
Dekanica izvještava Fakultetsko vijeće o zaprimljenom očitovanju Sveučilišta u Zagrebu, koje je 
sastavni dio materijala za ovo Vijeće, te se osvrnula na zadnji odlomak Očitovanja koji citira u 
cijelosti: „S obzirom na zatečenu situaciju na Fakultetu i činjenicu da bi veliki broj studenata 
izgubio studentska prava, Uprava Fakulteta ulaže velike napore da takvi studenti ipak dobiju 
mogućnost započeti studij uspješno privesti kraju u prijelaznoj akademskoj godini 2016./2017. 
na način kako to odredi Uprava Fakulteta, a u skladu s važećim aktima Sveučilišta i Fakulteta, 
rješavajući predmet po predmet, a u cilju poticanja završnosti studija“.  
Dekanica ističe da iz tog razloga ovaj postupak tako dugo traje, svaki indeks se ispočetka gleda 
i utvrđuje se status studenta, zamolbe se rješavaju jedna po jedna, a broj tih studenata prelazi 
broj 300.  
Dekanica obavještava Fakultetsko vijeće da je u ožujku 2016. godine zamolila ISVU 
koordinatora izv.prof.dr.sc. Tomislava Rolicha da pogleda kakvo je stanje u ISVU sustavu, te ga 
moli da upozna Fakultetsko vijeće o zatečenom stanju i da prezentira na projekcijskom platnu 
upute. 
Izv.prof.dr.sc. Tomislav Rolich prikazom na projekcijskom platnu prezentira ISVU sustav koji 
zahtjeva praćenje parametara na godišnjoj razini, te se od imenovanja koordinatorom 18. 
ožujka 2016. godine radi na usklađenju svih parametara. Isto tako, napominje da je 2016./2017. 
godine prijelazna godina u kojoj će se pokušati svi ti parametri uskladiti sa modelom 
semestralnog upisa. Ujedno obavještava da će u ovoj akademskoj godini krenut i slijednost 
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predmeta, a odnose se samo za studente prve godine preddiplomskog i prve godine 
diplomskog studija, te će se narednih godina uvoditi i za više godine. Isto tako svi studenti će se  
morati od akad. god. 2017./2018. naći unutar pravila studiranja definiranih Uvjetima upisa u više 
godine sveučilišnih preddiplomskih studija, sveučilišnih diplomskih studija, te preddiplomskog 
stručnog studija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu. 
Isto tako napominje da postoje dva modela studiranja, a to su Model prema nastavnom 
programu (2005/2006-2015/2016) i Model studiranja Prema preduvjetima (2016/2017- 
Prema Modelu prema nastavnom programu (2005/2006-2015/2016) ne postoje ograničenja za 
predmete – predmeti mogu biti jednosemestralni i višesemestralni, te nije nužno da predmeti 
nose ECTS bodove.  
Pravila za upis predmeta iz izborne grupe mogu biti opisana kao minimalna količina sati tjedno, 
sati ukupno, izbornih grupa, predmeta ili ECTS bodova koju student mora upisati iz izborne 
grupe, a Pravila za upis godine definiraju se kao broj predmeta, ukupan broj sati ili količina 
ECTS bodova koju student mora položiti ili smije prenijeti da bi upisao višu nastavnu godinu. 
Isto tako, nastavna godina koju student upisuje određuje se pravilima za upis više nastavne 
godine, te ukoliko student ne zadovolji pravila za upis više nastavne godine, ponovno upisuje 
istu nastavnu godinu. Studenti koji ponavljaju godinu mogu upisati predmete s više godine u 
godini u kojoj upisuju ponavljanje (tzv. „parcijala") ukoliko su ispunili uvjete za upis parcijale. 
Pravila za upis više nastavne godine i pravila za upis predmeta s više godine pri ponavljanju 
godine primjenjuju se za upis korištenjem Studomata, a za klasičan upis korištenjem aplikacije 
ISVU Studiji i studenti potrebno je ručno računati da li je student ispunio uvjete za upis više 
nastavne godine, odnosno uvjete za upis parcijale. 

Prema Model studiranja Prema preduvjetima (2016/2017- postoje uvjeti, a to su da svi predmeti 
(u svim semestrima i akademskim godinama) na studiju koji se izvodi prema modelu studiranja 
upis predmeta prema preduvjetima trebaju biti jednokomponentni, odnosno jednosemestralni. te 
da Pravila za upis predmeta iz izborne grupe moraju biti opisana u ECTS bodovima. Isto tako 
svi predmeti (u svim semestrima i akademskim godinama) na studiju koji se izvodi prema ovom 
modelu studiranja moraju nositi ECTS bodove. Karakteristike ovog Modela studiranja su da se 
nastavna godina koju student upisuje određuje na temelju osvojenih ECTS bodova; za svaki 
semestar se definira kvota za upis u obliku najmanjeg i najvećeg opterećenja (kvote) u ECTS 
bodovima koje student u semestru može imati, te svaki student mora neovisno o načinu upisa 
nastavne godine (prvi upis ili ponovni upis) zadovoljiti pravilo upisne kvote za semestar ukoliko 
student odabirom svih ponuđenih predmeta nije u mogućnosti zadovoljiti kvotu ipak će mu biti 
omogućen upis. Nadalje objašnjava da se upisuje godina za godinom, jer drugačije nije 
definirano Zakonom, te da se predmeti upisuju semestar po semestar osim brucoša 
jednopredmetnih studija za koje se može definirati da upisuju predmete iz cijele godine ili da 
upisuju predmete semestar po semestar, a student može upisivati samo predmete za koje je 
zadovoljio preduvjete za upis. Studenti moraju najprije upisati predmete iz kojih nisu odradili 
obveze, primjerice ostvarili pravo na potpis iz predmeta ili predmete koje nisu položili ako je 
definirano da je obavezan ponovni upis ne položenih predmeta. Ukoliko nakon upisa predmeta 
iz semestra kojeg student upisuje ostane mjesta u kvoti za upis, student može upisivati 
predmete iz viših semestara ako je zadovoljio preduvjete za njihov upis. Isto tako, može se 
definirati da li studenti mogu upisivati predmete samo iz prve sljedeće nastavne godine ili 
neovisno o nastavnoj godini iz koje je predmet, zatim, može se definirati da li su pri upisu 
prioritetniji predmeti iz nižih semestara ili svi predmeti imaju jednak prioritet upisa. Navedena 
pravila po kojima se određuje koje predmete student upisuje evidentiraju se u prozoru Parametri 
studija u akademskoj godini. Pravila za upis definirana u prozoru Parametri studija u 
akademskoj godini primjenjuju se za upis na Studomatu. Za klasičan upis korištenjem aplikacije 
ISVU Studiji i studenti potrebno je ručno računati koju nastavnu godinu student upisuje i koje 
predmete može upisati. 

Uvjeti upisa u više godine su: Ako je student osvojio od 0 do 29 ECTS plaća punu školarinu i 
ponovno upisuje prvu godinu (1 godina ponovni upis); ako je osvojio od 30 do 49 ECTS plaća 
prema neosvojenim ECTS bodovima i upisuje predmete koje nije položio iz prve godine i 
predmete iz druge godine u onom iznosu koliko je osvojio ECTS bodova u prethodnoj godini (1 
godina ponovni upis); ako je osvojio od 50 do 54 ECTS upisuje sve predmete iz druge godine 
uz plaćanje neosvojenih ECTS bodova i ponovan upis predmeta koje nije položio iz prve godine 
(2 godina prvi upis); ako je osvojio od 55 ECTS na više upisuje sve predmete iz druge godine 
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bez plaćanja (subvencija) i ponovan upis predmeta koje nije položio iz prve godine (2 godina 
prvi upis).  

Za više godine situacija se preslikava uz uvjet da je položio cijelu prethodnu godinu (60 ECTS iz 
prve godine) te ako je osvojio do 109 ECTS plaća prema neosvojenim ECTS bodovima i 
upisuje predmete koje nije položio iz druge godine i predmete iz treće godine u onom iznosu 
koliko je osvojio ECTS bodova u prethodnoj godini (2 godina ponovni upis); ako je osvojio od 
110 do 114 ECTS upisuje sve predmete iz treće godine uz plaćanje neosvojenih ECTS bodova 
i ponovan upis predmeta koje nije položio iz druge godine (3 godina prvi upis); ako je osvojio 
od 115 ECTS na više upisuje sve predmete iz treće godine bez plaćanja (subvencija) i 
ponovan upis predmeta koje nije položio iz druge godine (3 godina prvi upis). 

 

 

Kod Semestralnog upisa npr. ako je student upisao predmet u zimskom semestru 2016/2017 
izlazi 2x u ljetnom semestru (1. put i 2. put); ukoliko nije položio predmet upisuje ga ponovno u 
zimskom semestru 2017/2018 izlazi 4x u akad. god. 2017/2018 (5. put, 6. put, 7. put i 8. put). 
Ako je student upisao predmet u ljetnom semestru 2016/2017 izlazi 2x u ljetnom semestru (1. 
put i 2. put), može izaći i 2x (3. put i 4. put) u zimskom semestru 2017/2018.  

Ukoliko nije položio predmet upisuje ga ponovno u ljetnom semestru 2017/2018, izlazi 2x u 
ljetnom semestru 2017/2018 (5. put i 6. put). Ne može izaći 7. i 8. u ljetnom semestru jer je u 
akad. god. 2017/2018 dozvoljeno izaći 4x, ali može izaći i 2x (7. put i 8. put) u zimskom 
semestru 2018/2019. 

Isto tako izv.prof.dr.sc. Tomislav Rolich prikazom na projekcijskom platnu prikazuje odgovore 
dobivene od ISVU Centra potpore, a to su:  

Studenta kojemu u polju temelj financiranja stoji (1) uspjeh (EU), subvencionira MZOS. Taj 
temelj financiranja koriste VU koja ne koriste Programske ugovore. Temelj financiranja (1) 
uspjeh (EU) odnosi se na upis bez plaćanja kod kojeg je student upisan temeljem uspjeha na 
studiju i državljanstva koje nije strano državljanstvo. Nakon ulaska RH u EU ovo se odnosi na 
državljane RH i državljane članica EU, zato je u nazivu temelja financiranja dodano EU u 
zagradi. 

U aplikaciji Studiji i studenti u prozoru Ustanova->Katalozi->Programski ugovor, možete vidjeti 
sve programske ugovore zajedno s akademskim godinama u kojima su bili važeći. Slobodno 
pogledajte koje su to akademske godine za programski ugovor koji se koristi na Vašoj ustanovi. 
Koliko vidim Vaša ustanova koristi programski ugovor sa šifrom 2 koji vrijedi od 2013. do 2016. 
akademske godine. 

U aplikaciji Studiji i studenti u prozoru Upis godine->Upis godine na visoko učilištu možete 
napraviti dohvat svih upisnih listova s temeljem financiranja 1 kojima je akademska godina >= 
2013 pa ćete dobiti sve upisne listove, ako ih ima, s temeljem financiranja 1 nakon (uključujući) 
2013. akademsku godinu. Koliko vidim niti jedan student u tom periodu nije upisan s temeljem 
financiranja 1. 

Iz odgovora slijedi da Tekstilno-tehnološki fakultet nije niti jednog studenta financirao 
sredstvima iz EU. 

Dekanica daje riječ prodekanici za nastavu koja ističe da je osobno održala 5 tribina za studente 
u razdoblju od svibnja do srpnja. Posjećenost na tribinama je bila prosječna, te je suradnja sa 
studentima bila izuzetno dobra. Napominje, da su sa pojedinim skupinama studenata, a u 
kontaktu sa Studentskim zborom održavani pojedini sastanci sa dekanicom, tajnicom, upravom, 
predstavnicima Zavoda, kojih je bilo dosta, a isto tako bilo je i pojedinačnih upita o kojima se 
raspravljalo.  
Dekanica Fakulteta obraća se studentima, te napominje, odnosno pojašnjava proceduru 
prisustvovanja sjednicama Fakultetskog vijeće na način da ukazuje da snimanje na mobitele 
nije dozvoljeno, te se za isto treba prethodno zatražiti dozvola. Ujedno moli da se primi na 
znanje da se takve snimke ne koriste za druge svrhe izvan ove institucije.  
Dekanica daje riječ tajnici gđi Sanji Miletić, dipl.iur. koja informira Fakultetsko vijeće tko daje 
izjave za novinare, te ističe da u ime Fakulteta izjave može dati samo dekanica Fakulteta ili 
osobe koje dekanica za to opunomoći ili ovlasti.  
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Dekanica Fakulteta obrazlaže zašto nije prisustvovala Plenumu, te ističe kako u Zakonu o 
javnom okupljanju piše, ako se okupljanje odnosi na više od 20 ljudi, isto se mora prijaviti 
Policijskoj upravi, te dostaviti, sve podatke održavanja skupa, svrhu, dan, mjesto, vrijeme, 
podatke o organizatoru, osobne podatke voditelja skupa, broj reda, te predvidivi broj sudionika. 
Obzirom da skup nije prijavljen dekanica napominje da se na istome ne može pojaviti bez da 
ima saznanja i podatke o istome. Tema održanog skupa je bila navedena kao „problemi 
zajednice“, dakle tema nije bila precizirana, niti se znao organizator skupa. 
 
Dekanica zahvaljuje svima koji su sudjelovali u raspravi. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća donosi se  
 

Z A K L J U Č A K 
 
 „Fakultetsko vijeće je prihvatilo informaciju o poduzetim radnjama o tijeku upisa 
studenata u akademskoj godini 2016./2017. i dalo potporu Upravi fakulteta da studenti 
dobiju mogućnost započeti studij uspješno privesti kraju u ovoj akademskoj godini, a 
sukladno očitovanju Sveučilišta u Zagrebu od 30. rujna 2016. godine.“ 
 
 
Dekanica Fakulteta zaključuje sjednicu, te moli sve nositelje Kolegija da ostanu na drugom 
dijelu sastanka. 
 
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća završena je u 11 sati i 25 minuta. 
 
 
 
Zapisnik sastavila                                      Dekanica 
 
Vlasta Horvat, v.r.                             Prof.dr.sc. Sandra Bischof, v.r. 


